
 
 
 
 
 
 
Predsedniško poročilo, 

 

Spoštovano občinstvo, gostje, atleti, člani, strokovnjaki, starši, sponzorji, predstavniki krajevnih organizacij 

in javnih ustanov. Dobro večer in dobrodošli na našem 34. občnem zboru. V predsedniškem poročilu bom 

izpostavil ključne točke društvenega delovanja, poročila sekcij pa bom prepustil odgovornim. Ob tej 

priložnosti se zahvaljujem ZSSDI-ju, Zadružni kraski banki, Fundaciji Valentino Kosuta, Rajonskemu svetu 

Trst, sponzorjem in vsem, ki vedno nesebično priskočijo na pomoč pri organizaciji tekem in dogodkov. Naše 

finančno stanje je stabilno, saj številne dejavnosti, manifestacije in pobude prinašajo društvu dobro finančno 

podporo. Žal me dejstvo, da politika države ni naklonjena društvom, saj z novo reformo o športu, društva od 

1. julija 2023 morajo delovati kot podjetja. Bistvo te reforme je, da je predsednik društva postal tudi 

delodajalec z 100% odgovornostjo. Ozreti se moramo v prihodnost in premisliti, kako bo to vplivalo na naše 

delovanje ter kako se bomo čim bolj uspešno prilagodili nastalim razmeram. V naslednjih mesecih se bomo 

morali usesti skupaj in temeljito premisliti, kako naprej oziroma kako se bomo uspešno prilagodili 

spremembam. Kljub vsem težavam, ki nam jih nalaga država, naše društvo zaenkrat kljubuje vsem izzivom, 

in z močno voljo vseh, uspešno plujemo skupaj na vseh področjih. Že tradicionalno smo v mesecu juniju, v 

soboto, 17. in nedeljo, 18., organizirali prvo etapo Italijanskega pokala v skirollu, in sicer v soboto sprint, ter 

v nedeljo jubilejni 30. Grand Prix. V obeh dneh smo imeli vpisanih več kot 100 tekmovalcev iz 4 sosednjih 

držav. Kar pa me najbolj veseli, je dejstvo, da smo imeli vpisano lepo število naših mladih rolkarjev, kar 

samo potrjuje dejstvo, da je rolkarska sekcija v vzponu. Od 13.7. do 17.7. smo uspešno organizirali 7 

Ribiških dni. Veseli me, ko vidim, da je praznik dobro sprejet med vaščani, saj se nam vsako leto pri izvedbi 

pridružijo novi ljudje. Seveda pa gre neizmerna zahvala vsem odbornikom, staršem, nonotom, vaščanom, ki 

z svojo nesebično pomočjo pripomorejo k uspešni izvedbi le-teh. Izvedba tega praznika je za nas izrednega 

pomena, saj predstavlja pomemben delež prepotrebnih finančnih sredstev za naše delovanje. V vikendu 16. 

in 17. septembra so ob priliki tekaške tekme Rampigada Santa na Obelisku na Opčinah postavili stojnico, 

kjer smo nastopajočim in obiskovalcem prireditve nudili hrano in pijačo. Konec meseca septembra smo v 

zahvalo za vso požrtvovalno pomoč ob priliki Ribiških dni z društvenimi kombiji peljali lepo število 

starejših vaščanov na enodnevni izlet v Bohinj in Vogel. Tudi letos nismo manjkali z stojnico na 

Napoleonski cesti ob priliki Barkovljanke, saj smo ob pomoči odbornikov, staršev, članov in simpatizerjev 

poskrbeli za uspešno pogostitev vseh obiskovalcev te prireditve. Tudi planinska sekcija je v vzponu, saj s 

svojim pestrim programom privablja vsako leto več pohodnikov. Zelo uspešno je tudi sodelovanje s 

planinsko sekcijo SK Devina.  

 

 



 

 

 

 

 

 

Uspešno je tudi delovanje v rekreatoriju, saj tekom leta nudimo zelo veliko različnih programov, tako da 

vsak lahko najde nekaj, kar mu ustreza. V začetku meseca januarja nam je bila ponovno zaupana čast za 

organizacijo deželne tekme FISI za mladince in veterane, za katero smo se organizacijsko pripravljali več 

mesecev. Žal pa nam vremenske razmere niso dovoljevale izvedbe tekme in smo se s težkim srcem morali 

odpovedati le-te. Žal nam letošnja zima ni bila vremensko naklonjena, saj smo se s težkim srcem morali 

odpovedati tudi organizaciji 2. tekme Primorskega smučarskega pokala, ki bi moral biti 16. marca v Sappadi 

(Plodnu). Z ponosom in veseljem pa lahko povem, da smo bili zelo uspešni na Zamejskem smučarskem 

prvenstvu, saj smo kot društvo dosegli zgodovinski uspeh. Vsi naslovi so ostali našemu društvu, in sicer 

zamejska prvaka sta postala naša člana Goran Kerpan in Gaia Del Latte, mladinska prvaka Ivana Presl in 

Gabriele Pauli. Najboljši smo bili tudi na skupni mladinski in društveni lestvici. Ponosen sem na vse, ki so 

pripomogli k temu rezultatu. Kot vsako leto skrbimo za izobraževanje naših mladincev, in tudi letos se lahko 

pohvalimo z dvema novima smučarskima vodnikoma, in sicer Francesco Lopreiato in Erik Bordon. Martina 

Guerra je opravila izpit Sd1 (strokovni delavec) - smučarski učitelj-pripravnik. Luka Sedmak in Enrico Slavich 

sta opravila izpit C.T.T Tehnical test, ki jima omogoča poučevanje smučanja v vseh okoljih. Luka Sedmak in 

Erik Bordon sta prav tako opravila izpit C.T.T Varnostni test. Veseli me, da kot društvo vsako leto poskrbimo 

za pogoje, da prihajajo novi in usposobljeni smučarski kadri. Aktivno sodelujemo tudi v projektu Sola-Sport, 

saj smo letos peljali 109 osnovno- in srednješolskih otrok dolinskega ravnateljstva na tridnevno zimovanje z 

učenjem smučanja v Kranjsko Goro. Ob pregledu članske knjige vidim, da smo vsako leto bolj številčni, kar 

me navdaja z optimizmom glede prihodnosti. Zaključujem z iskreno zahvalo vsem odbornikom, ki kljub 

vsem osebnim in poklicnim obveznostim darujejo svoj dragoceni čas in pripomorejo k razvoju 

društvenegadelovanja. Hkrati se zahvaljujem vsakemu posamezniku, ki je na kakršen koli način prispeval k 

našemu dobremu delovanju.  

Hvala!  

          Predsednik  

Kriz, 29.04.2024        Peter Sedmak 

 
 


